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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Stoimy przed now¹ perspektyw¹ finansow¹ Unii Europejskiej. W zwi¹zku z tym chcia³abym zapytaæ,

w jaki sposób – wobec znacznie ograniczonej pomocy strukturalnej – resort infrastruktury planuje fi-
nansowaæ budowê i przebudowê dróg, wa¿nych dla rozwoju naszego kraju?

Ponadto proszê o informacjê na temat tego, ile do tej pory œrodków unijnych zosta³o wykorzystanych
na budowê dróg w Polsce. Proszê o przedstawienie szczegó³owej analizy.

Z wyrazami szacunku
Ma³gorzata Adamczak




